
Referat FAU-møte 06.12.22 
 
Referent: Sigrid Elise Naustdal Ilje  
Tilstede: 1gul, 1rød, 1blå, 1grønn, 2gul, 2rød, 2blå, 3gul, 3rød, 3blå, 3grønn, 4a, 4b, 5a, 5b, 
6a, 6b, 6c, 7b, 7c.  
 
Agenda for FAU-møtet kl 19 - 20.30 på biblioteket: 
 

• Rektors halvtime: 
- Skolen fjerner Teams fra Ipadene, da det ikke vil være behov for denne appen i 

skolehverdagen.   
- Det har vært spørsmål om hvorfor det blir kopiert fra lærebok inn i Showbie. 

Skolen skaffer digitale lisenser til å bruke de digitale verktøyene slik de er ment. 
Ser at digitale verktøy brukes noe ulikt i de ulike klassene, snakker med lærerene 
om dette.  

- Saken om idrettsbanen har samme status som ved forrige møte i november.  
- Det er en utfordring at elever ikke husker passordene til innlogging. Lærerne 

jobber med å hjelpe elevene med dette. På grunn av GDPR kan ikke skolen ha 
liste over elevenes passord. Skolen kan generere nytt passord, men kan føre til at 
man mister skolearbeid.  

- Det har vært plangruppemøte for 2023, rektor vil på neste FAU-møte komme 
med oppdatering rundt faglig fokus for neste år. Mål er felles fokus.  

- Utfordringer rundt forsentkomming, dette gjelder både morgen og etter 
friminutter og det gjelder på alle trinn. Dette er noe som vil ha stort fokus 
fremover. Skolen tar hånd om det som skjer i skoletid, men må jobbes med 
holdninger hjemme også. Tiltak vil også være at den som kommer for sent melder 
seg til kontoret hvor man får en svarslipp med signatur hjemmefra som leveres 
tilbake.   

- Alle trinn: ber om at foreldre sletter sosiale medier fra barnas mobiler, da barna 
er for unge til å kunne håndtere dette. Det er episoder hvor appene ødelegger 
dagen for elever, skaper konflikter og unødvendig tidsbruk på bearbeiding av 
dette på skolen.  

- Rektor har fått mye mail vedr trinnskontosparing til leirskole, og løfter derfor opp 
det å avvikle foreldrebetaling av leirskole. Skolen vil da dekke dag 5, selv om det 
går fra budsjettet til skolen. Saken har vært oppe - og er vedtatt- i driftsstyret. 
Skolen sender ut informasjon om dette.   
Noe av de allerede oppsamlede midler bør gå til 7. trinnavslutning. Øvrige midler 
bør gis til skolen som gave slik at vi kan styrke innkjøp av enda flere bøker til 
skolens bibliotek, eller andre områder som skolen ser behov for til beste for 
elevene. 

- Tonsenhagen skole skal gå i barnetoget 17.mai i 2023 – skolen formidler dette ut 
til alle foresatte.    
 

• Innmeldte saker  
- Læremidler (innmeldt 6a) 

Løses av at Teams fjernes fra Ipadene og mer fokus på riktig bruk av digitale 
verktøy på skolen.  



 
- Henvendelse fra boligsameiet Veitvetveien 

- En vaktmester i boligsameiet har gitt mulighet for å tjene litt penger for FAU 
og korpset ved å stille på ryddedugnad. FAU stiller ikke.  
 

- Ad fotoforbud på elevarrangement, eks juleavslutning  
Tanker rundt dette? Ref artikkel på NRK.  
- Noen av elevene synes det er ubehagelig å bli tatt bilde/video av 
- Bildene blir ikke nødvendigvis lagt ut på sosiale medier?  
- opplever at det har blitt lagt ut bilder på sosiale medier. 
 - Kun bruke fotoapparater- ikke mobile enheter?  
- Oppleves en «vegg» av mobiler ved opptreden.  
- Obs sårbare barn som ikke skal være på film, feks samtykkeskjema.  
- Kan en fra skolen ha ansvar for å ta bilder og foreldrene ha fokus på 
opptreden?  (Lite trolig ressurser til dette) 
- motsigende at vi lærer barna å spørre om å ta bilde, men for så å ta bilder av 
alle selv 
- løfte dette til rektor og elevrådet – da det er elevene det dreier seg om  
- Elevene skal høres, men avgjøres av voksne  
- godt med påminnelse om at det ikke er alle som vil bli tatt bilde av 
- ikke bare foreldre, men ellers familie  
- publikum ikke tilstede – går glipp av minner  
- Lærere kan også oppleve det som ubehagelig å bli tatt bilder av  
- kan en påminnelse om denne problemstillingen legges til i hilsen fra Rektor 
før jul ?  
 

• Gjennomgang av Teams for FAU 
Kun for å lagre dokumenter – dialog foregår på Slack.  

-  Er sendt ut invitasjon på mail til Teams 11.11.  
-  må logge inn med epost koblet til FAU,  
- må velge OSLOSKOLEN GJEST  
- FAU-TRE-TON 
- fane: generell mappe -> filer tilgjengelig i strukturerte mapper 
- Målet er å samle informasjon for å sikre kontinuitet i informasjon i arbeidet i 

FAU.  KFU og FAU har admin, slik at ansvar kan fordeles og ikke er 
personavhengig.   
 

• Orientering fra gruppene 
- AKS: Ingrid har hatt møte fra Helene den 18/11. Se referat lastet opp i Teams.  

Diskutert aktivitetstilbud: sjakk/fotballgruppe/samarbeid Deichmanske 
bibliotek og kulturskole som man har valgt å ikke ha samarbeid med pga 
tilbud om strykekvartett og korps i AKS-tiden.  
Andre saker i møtet: foreldreundersøkelse, mattilbud, rapportering av 
hendelser mellom AKS og skole, fysisk miljø.  
Nytt møte i februar.  
 



- Sosialgruppa 
Har arrangert en vellykket bokbyttekveld – skulle gjerne hatt flere fra foreldre 
fra FAU til å hjelpe på selve arrangementet. Snakket om å allerede nå 
fastsette dato og booke rommet til neste års bokbyttekveld siden det 
kommer så brått på. (22.nov.23).  Kunne man også på første møte i FAU valgt 
ut de som kan delta på bokbyttekveld?  
Er det behov for skøytekveld? Forrige arrangerte var i 2018. Er også veldig 
væravhengig. Tas opp igjen på møte i januar. 
 

- Trafikkgruppe  
Har meldt seg foreldre til dagene i klassene. 3.trinn får ukene etter jul. Sender 
ut epost til FAUene i klassene, til å fylle opp. Sendt epost til Oslo kommune 
vedr stoppforbudt-sona da det parkeres der, særlig ettermiddag, bedt om 
hyppigere tilsyn/kontroll.  
 

- Ungdomsskole- gruppa 
Ingen oppdatering 
 

- Natteravnsgruppa  
Har hatt mailkorrespondanse med Årvoll (legges inn i Teams med hvordan 
Natteravnene jobber).  Går sommerhalvåret kl 20-22, med oppstart rundt 
påsketider. 7.trinnFAU kan legge ut kontaktinfo dersom noen av foreldrene 
ønsker å bidra. Vollebekk planlegger også å starte Natteravngruppe. Det bør 
vurderes om det egentlig pr nå er behov for egen natteravngruppe i FAU 
Tonsenhagen.   
 

- Skolemiljøgruppa 
Prøver å få møte med helsesøster og sosiallærer, høre om hvordan FAU kan 
jobbe for å styrke miljøet.  
 
 

• Eventuelt 
Neste møte: 10.januar  
 

• Det ble ikke tid til arbeid i gruppene denne gangen.  
 

 


	 Rektors halvtime:

